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Vragen vragenuurtje:

Voor dinsdag 30 januari 2018 had Henk van Dijk (D66) de volgende vraag voor het College.

De Stg. leefomgeving Schiphol heeft voor de dorpsraad, het dorpscentrum en sportverenigingen van 

Spaarndam 1,5 miljoen beschikbaar gesteld. De 2 eerder opgestelde voorstellen door het college 

waren gepland op een subsidiebijdrage van 7 miljoen door SLS, aangevuld met 7 miljoen door de 

gemeente uit de opbrengsten van (nieuwbouw) projecten/gronden en 600.000,- euro 

voorbereidingskrediet . Deze plannen hebben al met al de nodige ambtelijke tijd en kosten met zich 

meegebracht, zonder dat er een reële inschatting van de toekenning is gemaakt.

Vraag :

1. - Is het aannemelijk dat de dorpsraad eerder op de hoogte was dan het college betreffende 

de hoogte van de toekening.
2. Kan het college aangeven hoe dit nu verder opgepakt gaat worden.
3. (Gezien de terugtrekkende bewegingen afgelopen jaar van de besturen van de dorpsraad, 

dorpscentrum en sportpark alsmede het ontbreken van      projectondersteuning van de 

gemeente Haarlem, zijn wij benieuwd hoe de toegekende 1,5 miljoen nu verder in een nieuw 

plan gegoten gaat          worden)
4. Is de €.600.000,- voorbereidingskrediet nog wel te rechtvaardigen  
5. Volstaat 3 miljoen om Spaarndam weer tot een toekomstbestendig leefbare woonkern 

rondom Schiphol te maken of is hier meer aanvulling dan de   minimale 1,5 miljoen uit de 

gemeente voor nodig.
6. Hoe verhoudt de eerdere toezegging van de fusiepartner Haarlemmermeer zich in deze.

Na de raadsvergadering van 30 januari 2018 resteren In ieder geval resteren nog de opmerkingen:

A. Hoe is de 7 miljoen ooit ter sprake gekomen.

B. Is het redelijk de 600.000,- euro nog ter beschikking te stellen voor een nieuw plan

C. Is het verplicht een co-financiering als gemeente te doen, alvorens de 1,5 miljoen wordt 

overgemaakt.

Als toelichting aanvullend het volgende:

Vraag B is afgeleid: de gemeente moest duidelijk commitment tonen om een situatie als Zwanenburg 

te voorkomen (dat hing trouwens helemaal niet van de inzet van Haarlemmermeer af, maar van de 

-enkele- bezwaarmakers). Nu de plannen uitgekleed worden (neem ik toch aan!) zal de ambtelijke 

ondersteuning ook voor minder dan 600k kunnen.

Vraag C is interessant om te begrijpen of er nu een bedrag ligt of een toezegging op voorwaarden 

vanuit SLS. Dat is voor ons begrip. De vraag gaat dus over "onder welke voorwaarden komt SLS met 

1,5M over de brug en welke consequenties zal dat voor de gemeente hebben, o.a. op gebied co-

financiering?" En "wil en kan de gemeente aan deze voorwaarden voldoen?" En "passen de 

voorwaarden binnen de afspraken gemaakt in het kader van de fusie?" En "worden er nu plannen 

gemaakt die passen binnen de randvoorwaarden? Met andere woorden: wordt het volgende plan 

realistisch?"

Fractie D66.


